
Program 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 23.8.2016 
 

 
1. Schválenie programu rokovania, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 
2. Kontrola plnenia uznesení z 19.5.2016. 
3. Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku, parc. číslo 960/3. 
4. Žiadosť o stanovisko k prenájmu kaštieľa. 
5. Protokol o výsledku kontroly NKÚ. 
6. Úver z VÚB na investičné akcie v obci. 
7. VZN č. 4/2016 na vykonanie slávnostných obradov a slávností. 
8. Informácie starostky obce. 
9. Dodatok č. 1 k zriaďovacej listine ZŠ. 
10. Diskusia. 
11. Uznesenia 
12. Záver. 

 
K bodu č. 1.: 
OZ schválilo program zasadnutia, za overovateľov zápisnice boli určení  Ing. Edit Valacsai a Štefan 
Szabó,  za zapisovateľku Margita Rigáňová. 
 
K bodu č. 2.: 
Kontrolu plnenia uznesení  z 19.5.2016 vykonala pani starostka. Uznesenia boli plnené. Uvedenú 
skutočnosť vzalo OZ na vedomie. 
 
K bodu č. 3.: 
Roman Cipov - žiadosť o prenájom časti obecného pozemku, parc. číslo 960/3 o výmere 40,88 m². OZ 
schvaľuje  uzavretie  nájomnej zmluvy. 
 
K bodu č. 4.: 
GMG – GROUP - žiadosť o stanovisko k prenájmu kaštieľa. OZ dáva nesúhlasné stanovisko –
  v žiadosti nie je riešené využívanie parku ako i parkovacie miesta. Sú odôvodnené obavy, že 
zriadením sanatória sa znemožní  občanom vstup do parku. 
 
K bodu č. 5.: 
Protokol o výsledku kontroly NKÚ – OZ protokol prejednalo a berie ho na vedomie. Z kontroly NKÚ 
nevyplynuli obci žiadne pokuty ani sankcie. 
 
K bodu č. 6.: 
Úver z VÚB na investičné akcie v obci : OZ schvaľuje prijatie investičného úveru ako návratného 
zdroja financovania vo výške 500.000,- € od Všeobecnej úverovej banky a.s. na financovanie :  

 
 Výstavba ZŠ vo výške 300 000,- € 

 Rekonštrukcia MŠ 130 000,-€ 

 Rekonštrukcia MR 30 000,-€ 

 Rekonštrukcia budovy OÚ  40 000,-€ 
 

a zabezpečenie úveru Dohodou o vyplňovacom práve k blankozmenke  a Blankozmenkou. 

OZ poverilo starostku obce s uzatvorením zmluvy o investičnom úvere a dohody o vyplňovacom práve 

k blankozmenke a Blankozmenkou. 

OZ vzalo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky Ing. Anny Majkovej k dodržaniu podmienok na 

prijatie návratných zdrojov financovania úveru. 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.1/2016 ohľadne výšky úveru.  

 

K bodu č. 7.: 

VZN č. 4/2016 - o vykonávaní  občianskych obradov a slávností – OZ ho schvaľuje. 

 

K bodu č. 8.: 

Na skľudnenie dopravy sa vybuduje ostrovček pred drogériou, OZ vybudovanie ostrovčeka schvaľuje. 



OZ schvaľuje vybudovanie prechodu pre chodcov pri materskej škole. 

OZ schvaľuje opravu jedného retardéra na Okružnej ulici. 

V súčasnej dobe sa riešia dodávatelia týchto prác. 

 

K bodu č. 9.: 

OZ schválilo Dodatok č. 1 k zriaďovacej listine ZŠ, Školská 11, obec Malinovo. Dodatkom sa rieši 

nová budova ZŠ, ktorá je začlenená do terajšej ZŠ. 

 

K bodu č. 10.: 

Diskusia : 

Mgr. Šimonovičová: - ako je organizovaná nová ZŠ, koľko tried vznikne, ako je zabezpečené 

stravovanie, chýba sieň na sobáše, na uvítanie občiankov. Pani starostka odpovedala, že všetko sa 

rieši, odpovede ohľadne ZŠ pozná aj riaditeľka ZŠ. Stravovanie zatiaľ zostáva ako doteraz, jedine deti 

z novej ZŠ budú mať zabezpečené stravovanie v jedálni Záhradníckej školy. Sobášna sieň je 

v prípade záujmu kedykoľvek k dispozícii. Na jar v roku 2017 sa pošta presťahuje do TIC, čím budú 

pre obecný úrad uvoľnené priestory, ktoré doteraz pošta používa. 

Ing. Dúcz upozornil na to, že nikto by nemal upodozrievať poslancov, že vo veci budovania MŠ a ZŠ 

nekonajú. Posledné dva roky sa sústavne riešia požiadavky na umiestnenie detí do MŠ a ZŠ. Je to 

náročne nielen na financie, ale aj na čas. Treba preto aj trochu trpezlivosti. Pani starostka doplnila, že 

všetko sa musí diať zákonným spôsobom. 

p. Červenková – obyvateľka Troch vôd – kuriéri sa sťažujú, že značenie ulíc na Troch vodách je 

zmätočné. Pani starostka reagovala, že sa chystajú umiestniť informačné mapy. Vyzve aj stavebnú 

komisiu, aby tento problém riešila. 

p. Červenka: uvítal by, keby obec zaradila do odvozu odpadu aj menšie smetné nádoby ako 110 

litrové. Pri separovaní odpadu také veľké nádoby nepotrebujú. Pani starostka sa tým bude zaoberať. 

P. Červenka tiež upozornil na to, že na Troch vodách veľa občanov parkuje na ulici a nie na vlastných 

pozemkoch, čím brzdia dopravu ostatným vodičom. 

Mgr. Šimonovičová: hovorila o našom zrealizovanom projekte „Zelená oáza“, ktorým sme sa na 

podnet Ministerstva životného prostredia SR prihlásili do súťaže a dostali sme sa medzi 10 najlepších 

projektov v rámci Slovenska. Máme šancu postúpiť ďalej, ale problémom je sústavná devastácia toho, 

čo je pri Žilipe vybudované. Prosí o pomoc, podnety, ako tomu zabrániť. Pani starostka požiada 

komisie životného prostredia a tiež aj verejného poriadku, aby navrhli riešenia. 

 

K bodu č. 11.: 

Uznesenia boli 7 prítomnými poslancami jednomyseľne schválené, až na Uznesenie č. 134/12/2016, 

kde sa jeden poslanec zdržal  hlasovania. 

 

Dňa 10. septembra 2016 bude „Deň obce“. 

 

Overovatelia zápisnice : 

Ing. Edit Valacsai 

Štefan Szabó 

 

Zapisovateľka: 

Margita Rigáňová 

 

V Malinove, 23.8.2016 


